

TITRE IV

DISPOSITIONS FINALES

Article 28

ANNEXES

Les annexes A et B ci-jointes font partie intégrante du présent Accord.

Article 29

EXAMENS

L'Organisation suivra de façon constante l'exécution du présent Accord. Un examen complet sera effectué à la date du 30 juin de chaque année.

Article 30

MODIFICATIONS

a. L'article 11 et le paragraphe *a* de l'article 26 ci-dessus peuvent être modifiés par décision de l'Organisation.

b. L'article 10 ci-dessus, sous réserve des paragraphes *a* et *b* dudit article, peut être modifié par décision de l'Organisation prise en accord avec le Gouvernement des États-Unis d'Amérique.

Article 31

RATIFICATION ET ENTRÉE EN VIGUEUR

a. Le présent Accord sera ratifié par les Signataires; ceux-ci le soumettront à cet effet sans délai aux autorités constitutionnellement compétentes.

b. Les instruments de ratification seront déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation, qui notifiera chaque dépôt à tous les Signataires.

c. Le présent Accord entrera en vigueur dès le dépôt des instruments de ratification par tous les Signataires.

PART IV

FINAL PROVISIONS

Article 28

ANNEXES

Annexes A and B to the present Agreement shall form an integral part thereof.

Article 29

REVIEW

The Organisation shall keep the operation of the present Agreement under constant review. A comprehensive review shall be made as of 30th June, each year.

Article 30

AMENDMENTS

(a) Article 11 and paragraph *(a)* of Article 26 may be amended by decision of the Organisation.

(b) Article 10, with the exception of paragraphs *(a)* and *(b)*, may be amended by decision of the Organisation taken in agreement with the Government of the United States of America.

Article 31

RATIFICATION AND COMING INTO FORCE

(a) The present Agreement shall be ratified by the Signatories, which, for this purpose, shall submit it without delay to their appropriate constitutional authorities.

(b) Instruments of ratification shall be deposited with the Secretary-General of the Organisation who will notify each deposit to all Signatories.

(c) The present Agreement shall come into force upon the deposit of instruments of ratification by all the Signatories.